
Statenvoorstel P&R Breukelen 

 

Vragen in 1e termijn 

 

VVD 

De VVD is voorstander van een voorspoedige uitbreiding van het aantal parkeerplaatsen bij P&R 

Breukelen. Tevens wil zij het gebruik van de parkeermogelijkheden door meerdaagse parkeerders 

ontmoedigen. De vragen, die wij eerder m.b.t. dit onderwerp hebben gesteld, zijn in beginsel duidelijk 

beantwoord. Wat wij nog niet voldoende duidelijk vinden is wat het college precies voor ogen heeft 

met de ontwikkeling van P&R Breukelen tot OV Knooppunt. In de beantwoording werd al aangegeven 

dat woningbouw ontwikkeling in dit gebied zeer complex is en dat onderzoek en ontwikkeling naar 

woningbouw op deze locatie nog lange tijd duurt. Wat gaat het OV Knooppunten beleid dan concreet 

nog meer betekenen voor de ontwikkeling van P&R Breukelen? 

 

D66 

1. Op pagina 4 worden door het bureau Goudappel de effecten op duurzaamheid benoemd. Het gaat 

dan vooral om het gebruik van het OV. Wordt de garage ook duurzaam gebouwd (materialen en 

bijvoorbeeld zonnepanelen op het dak om elektrische auto’s op te laden)? 

2. In 2015 is het station Breukelen met 144 parkeerplaatsen voor fietsen uitgebreid. Is er onderzocht 

of ook de parkeerplaatsen voor fietsers moet worden uitgebreid nu we een parkeergarage voor auto’s 

bouwen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is uitbreiding hier ook noodzakelijk? 

3. Betaald parkeren komt op een later moment in bespreking. We delen uw zorgen over het 

(oneigenlijk) gebruik van bijvoorbeeld lang parkeren. Is het College van GS bereid om naar 

alternatieve vormen toe zoeken, bijvoorbeeld parkeren voor max. 24 uur geeft korting op het 

treinkaartje. Bij het station Driebergen-Zeist is recent een mooie parkeergarage gebouwd (is ook 

betaald parkeren). Kunt u kijken wat hier de effecten op betaald parkeren zijn op het gebruik van het 

OV? 

4. De uitbreiding van parkeerplaatsen is gemaximeerd tot 200 (zie ook het antwoord op de vragen van 

GroenLinks). Ziet u nog mogelijkheden, gezien de te verwachten tekorten op niet te lange termijn, om 

uit te breiden tot boven de 200? Of moeten we dan een aanspraak maken op de andere 

parkeerplaatsen in de buurt? 

 

PvdD 

In de brief staat dat, ná uitbreiding van de P+R, onderzocht moet worden hoe – en óf – ruimtegebruik 
door automobilisten die hun reis niet met het OV voortzetten, beperkt kan worden. De Partij voor de 
Dieren vindt dat hierin een omgekeerde volgorde wordt gehanteerd. We zouden eerst onderzoek 
moeten uitvoeren en dan pas kan een goed afgewogen besluit worden genomen. 

1.     Waarom onderzoekt GS niet nu al, en zeker voorafgaand aan het besluit tot realiseren van 
de uitbreiding, of het aantal parkeerders die niet verder reizen met het OV kan worden 
voorkomen? Is zij bereid dat te doen? Zo nee, waarom niet? 

2.     Waarom onderzoekt GS niet nu al, en zeker voorafgaand aan het besluit tot realiseren van 
de uitbreiding, of betaald parkeren nu en/of na uitbreiding kan worden ingevoerd, inclusief 
kostendifferentiatie voor OV-reizigers en eventueel voor reizigers met een elektrische auto’s? 
Is zij bereid dat te doen? Zo nee, waarom niet? 



  

De Partij voor de Dieren heeft ook vragen over de doelmatigheid van de investering van 5 miljoen 
euro, die zou leiden tot 122 spitsmijdingen. Dat betekent dat we 40 duizend euro betalen per 
spitsmijding, terwijl nog geen keuze wordt gemaakt over de invoering van betaald parkeren. Mogelijk 
betekent dat dus een uitgave van 3300 euro per spitsmijder. 

3.     Denkt het college dat dit een doelmatige investering is? Zo ja, waarom en hoe wordt de 
investering terugverdiend? 

  

GS is voornemens om de bekostiging van de P+R ten laste te laten komen van de investeringsruimte 
OV, terwijl het hier een grijs gebied betreft tussen investeren in automobiliteit en investeren in OV-
gebruik. 

4.     Is GS bereid om juist ook te putten uit middelen van de investeringsruimte voor 
automobiliteit? Is die ruimte er volgens haar? Zo nee, waarom niet? 

 

SGP 

Wij steunen het voorstel van het college en zouden het toejuichen als op meer plekken in de provincie 

(uitbreidingen van) P&R's zouden worden gerealiseerd. Wat ons betreft is dit een goede manier om op 

een verstandige en realistische manier OV-verbindingen te versterken door de overstap van auto naar 

OV halverwege de route te faciliteren.  Ziet het college hiervoor in de toekomst meer kansen?  

Wij vragen aandacht voor het gevaar van elektrische laadpalen in parkeergarages. Wij roepen het 

college op alles in het werk te stellen om te voorkomen dat elektrische laadpalen worden neergezet in 

de parkeergarage. Wij krijgen de laatste tijd van alle kanten signalen dat dit levensgevaarlijke situaties 

op kan leveren en willen hier daarom ook op deze plaats voor waarschuwen. 


